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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András alpolgármester, Bratu Ferenc, Karsai Attila, 
Kléri Bertalan, Molnárné Juhász Éva, Timár László, dr. Vidákovics Béla helyi képviselők. 

Igazoltan távol maradt: Bolobás Péter helyi képviselő. 
 
Jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyző, dr. Szántó Marianna aljegyző, Ferencsák Sándorné 
Pénzügyi Irodavezető, Illésné Boros Anikó Igazgatási Irodavezető, Sándor Róbert Műszaki 
Irodavezető, Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens, Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros Emese, 
Kércsi Tibor, Rácz László, Hódiné Gazsi Ágota intézményvezetők, Bartek József a Városgazda Kft. 
ügyvezetője, Szántó Róbert az Encsi Városi Rendőrkapitányság Közrendvédelmi és Határrendészeti 
Osztály vezetője, Kavalecz János körzeti megbízott. 
 
Bratu László polgármester köszönti a településrész jelenlévő két képviselőjét. Sajnálja, hogy a 
lakosság részéről nem mutatkozik nagyobb érdeklődés. 
Kéri a településrészi önkormányzat tagjait adják elő, észrevételeiket, kéréseiket, javaslataikat. 
 
Nagy Sándor TRÖK tag tisztelettel meghív minden jelenlévőt a településrész szeptember 16-án, 
vasárnap, megrendezésre kerülő ünnepségére. 
Elmondja továbbá, hogy azért nincs itt senki, mert az emberek úgy vélik, nem érdemes ide jönni, 
mert a testület a tavalyi ígérete ellenére sem jött el a faluba a bejárásra. 
Úgy látja a testület foglalkozik azzal a kérdéssel, hogy a városban ki hol fog tornázni, de mi lesz a 
130 fügödi gyerekkel? Velük ki törődik? Elmondja, hogy amikor ő volt gyerek, akkor sem volt 
tornaterem, mégis minden nap tornáztak. 
Fel szeretné hívni a figyelmet arra, hogy van a faluban egy pár ház, amelynek van gazdája, de 
mégsincs. Ezeket a portákat felveri a gaz. Az önkormányzat miért nem foglalkozik ezzel? 
Nagy dolog nyomja a fügödiek szívét. Egyre több a kisebbséghez tartozó lakos, már nem ők a 
kisebbség, hanem ők a többség. Az augusztus 19-én tartott ünnepségről alig lehet rajtuk átkelni, 
annyian voltak, majd 23 óra után jöttek haza nagy dirrel-durral. Azért tudja ilyen pontosan, mert a 
hazafelé tartó suhancok kővel dobálták a szomszédjában lakó néni ablakait. És felkelt a lármázásra, a 
vezényszóra, amely a hajigálókat irányította. 
 
Bratu László polgármester köszöni a meghívást. Arra kér mindenkit, akinek ideje engedi tisztelje 
meg a fügödieket a jelenlétével. 
Nem ért egyet azzal a véleménnyel, hogy a város képviselő-testülete ne foglalkozna a fügödi 
gyerekekkel. Emlékeztet minden jelenlévőt, hogy a nevelési, oktatási intézmények vonatkozásában 
végrehajtott legnagyobb beruházások a fügödi oktatási intézményeknél voltak. Megújult az iskola és 
új óvoda épült.  
Ha ismert lenne a lakosság előtt az önkormányzat pénzügyi helyzete és tudná azt, hogy mennyit költ 
a testület az intézmények fenntartására évente, akkor nem mondanának ilyet. 



A rendőrség kiemelten veszélyeztetettnek tartja a településrészt, naponta többször járőröznek. Már ez 
is erőn felüli, hiszen több mint 80 település tartozik hozzájuk. Az iskolai év indulásával pedig további 
gondot jelent a városba érkező 1400 diák, akiknek egy jelentős része nem sokkal jobb, mint a 
fügödiek. Egységben az erő címszó alatt sokszor úgy érzik, hogy mindent megengedhetnek 
maguknak. Éppen ezért jelent meg a közmeghallgatáson a rendőrség képviseletében osztályvezető úr 
és a körzeti megbízott úr. Ők is érzik a felelősséget és a lehetőségeket a legjobb tudásuk szerint 
igyekeznek kihasználni. 
 
Szeles András alpolgármester egyetért a polgármester úrral és nem ért egyet a Nagy Sanyi bácsi által 
elmondottakkal. Nem jó az a hozzáállás, hogy nem érdemes közmeghallgatásra eljönni. Sőt probléma 
esetén nem kell megvárni az egy évet, szóban-írásban mindenki megteheti bejelentéseit időközben is. 
Sőt településrészi önkormányzat működik. Ne csak formális legyen a működésük, aktívan is 
megnyilvánulhat a tevékenységük. Azzal sem ért egyet, hogy a képviselő-testület ígérete ellenére 
nem jött el Fügödre, mert ő maga is többször járt a településrészen és nem rokonlátogatóba. 
Amivel egyetért az a testmozgással kapcsolatos észrevétel. Bár nem várható el, hogy a 40-es, vagy 
akár a 70-es évek szerint működjön az oktatási intézmény, de ha ez az elmúlt évek generációinak 
megfelelt, akkor a jelenlegieknek is megfelelhet, mert ezt hozza a kényszer. 
 
Kléri Bertalan  képviselő, a TRÖK elnöke a felvetésekre válaszolva szeretné elmondani, hogy az 
egységes testületi bejárás tavaly a nyári szabadságok miatt nem jött létre, de külön-külön a 
képviselők többször is végigjárták a falut. Az, hogy a felvetett problémákat mennyire sikerült 
megoldani, más kérdés. 
A településrészi önkormányzat vezetőjeként köszönetet szeretne mondani több dologért is. 
Erdőtelepítés történt a sportpálya mellett a közmunkaprogram keretében, melynek következtében a 
pálya iránya megváltozott és a kiskapukat már át is helyezték és elég sokan használják is. A 
nagykapuk áthelyezéséhez várják a Városgazda Kft. segítségét. 
Elindult a Hernád Völgye és Térsége Szilárdhulladék-kezelési Önkormányzati Társulás rekultivációs 
projektje, melynek keretében Fügödön is rekultivációra kerül sor. A lakókat érdekli, hogy mi lesz az 
elhordott hulladék helyén kialakult nagy gödörrel? 
Közel 1 millió forintos beruházásban tartós vasszerkezetes kerítés építésére került sor. 
A TRÖK támogatja a nyugdíjas klubot, a focicsapatot, és az ifjúsági klub támogatási igényeit is 
várják. 
Köszönetet kíván mondani a körzeti megbízott úrnak is az idős emberek részére tartott 
tájékoztatókért és a téli vízellátásban nyújtott segítségért. 
A visszatérő problémák egy részével nehéz megküzdeni. Azt, hogy a roma gyerekek jól 
viselkedjenek, azt senki sem tudja megoldani. Az elhanyagolt porták tulajdonosai nem adnak 
engedélyt az önkormányzatnak arra, hogy a portájukra belépjenek, de maguk nem tesznek eleget a 
kötelezettségeiknek. 
 
Simon Lászlóné a nyugdíjas klub vezetője úgy véli, hogy ha időben lenne a lakosság tájékoztatva, 
akkor nem lenne ilyen nagy a felháborodás. Ha pl. tudták volna, hogy az önkormányzat egy 
pályázathoz keres ingatlant, akkor nem terjedt volna el a rémhír, hogy a polgármester úr cigányokat 
akar betelepíteni a faluba. 
Encsi TV nem mindenkinek van, az Encsi Hírek pedig mindig késve hozza a híreket. 
Végezetül köszönetet mond a rendőrségnek azért, hogy a nyugdíjas klub tagjai most először 
elmehettek kétnapos kirándulásra, mert megszervezték az éjjel-nappali járőrözést, így nem kellett 
félteni az itthon hagyott házakat, kerteket. Folyamatos volt a kapcsolat a körzeti megbízottal, aki 
mindig meg tudta nyugtatni a kirándulókat, nem történt semmi baj itthon. Köszönet illeti azt, aki a 
szolgálatot megszervezte.  
Úgy véli, hogy ha egy porta elhanyagolt, akkor az önkormányzat igenis bemehet és rendbeteheti. 
 
 



Bratu László polgármester az információáramlás hiányosságaival egyetért. Javasolja, hogy ha 
Fügödöt érintően történik valami, akkor írásban kerüljön a lakosság értesítésre. Erre elegendő 200 
cédula. 
Utóbbi felvetést elutasítja. Ha valamennyi elhanyagolt, romos épületet az önkormányzat tartana 
rendben a városban, annak se vége, se hossza nem lenne. A tulajdonosokat kell egyetemlegesen 
kötelezni a teljesítésre. 
Végezetül maga is köszönetet mond a rendőrség munkájáért és bízik benne, hogy mindig lesz elég 
rendőr, hogy Fügödön nyugalom legyen, annak ellenére, hogy a rendőr keze is meg van kötve és az 
emberi szabadság szárnyal. 
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 

Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyző 

 
 


